

## استثمار القابضة تسجل نتائج قياسية في النصف الأول من 2025 ارتفاع صافي الأرباح 97% إلى 465 مليون ريال قطري بفضل التوسعات الدولية

المملكة العربية السعودية | المالديف | العراق | الجزائر | ليبيا | الأردن | كازاخستان \*بالمقارنة مع نفس الفترة من العالم الماضي

### الدوحة – 30 يوليو 2025

بارتفاعات استثنائية لجميع المؤشرات، أعلنت شركة استثمار القابضة ش.م.ع.ق نتائجها المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025، وذلك عقب اعتمادها من مجلس إدارة الشركة.

جاءت نتائج استثمار القابضة للنصف الأول من العام مسجلة إيرادات بلغت 3,073 مليون ريال قطري بارتفاع 78% على أساس سنوي، كما حققت الشركة إجمالي أرباح بلغ 1,054 مليون ريال قطري بارتفاع قياسي بنسبة 134% على أساس سنوي، و أرباحاً قبل اقتطاع الفائدة والاستهلاك وإطفاء الدين EBITDA بلغت 732 مليون ريال قطري بارتفاع قدره 97% عن النصف الأول من العام الماضي. وسجلت النتائج صافي أرباح 465 مليون ريال قطري بزيادة قدرها 97% عن نفس الفترة من 2024. كما سجل العائد على السهم ارتفاعاً نسبته 100% إلى 0.130 ريال قطري.

بينما تواصل استثمار القابضة رحلة صعود متوالية من خلال مؤشراتها المالية والتشغيلية في جميع إعلاناتها المالية، تعود هذه القفزة القياسية لنتائج الشركة في النصف الأول من العام 2025 إلى زيادة الإيرادات، وذلك من خلال توسعاتها الدولية في مختلف القطاعات التي تعمل بها، في كل من المملكة العربية السعودية، العراق، الجزائر، ليبيا وجزر المالديف، الأردن وكازاخستان.

كما ساهم التطور المستمر في الأداء التشغيلي للشركة في زيادة الأرباح قبل اقتطاع الفائدة والاستهلاك وإطفاء الدين EBITDA بلغت 732 مليون ريال قطري بارتفاع قدره 97%، مدفوعة بسياسات الشركة المالية والتشغيلية المنضبطة والتي استطاعت زيادة هامش الربح.

معلقاً على النتائج، قال السيد خوان ليون – الرئيس التنفيذي لاستثمار القابضة: "إن الأداء القوي لاستثمار القابضة خلال الأشهر الستة الأولى من العام الجاري هو انعكاس لنجاح الرؤية الاستراتيجية للشركة التي ترتكز على التوسع الدولي. يسهم النهج الذي يركز على زيادة القيمة الاستثمارية، وريادة القطاعات التي نعمل بها بالإضافة إلى الالتزام بسياسات الانضباط المالى في رفع الكفاءة التشغيلية وزيادة الإيرادات



وهامش الربح"، وأضاف ليون:"إن التوازن في نمو قطاعات الشركة الأربعة هو ركيزة لتحقيق الرؤية الاستثمارية ونجاح نموذج أعمال الشركة، هذا بالإضافة إلى حرصنا على تعزيز الابتكار في أساليب الإدارة وتبني تقنيات تشغيلية متطورة. تتمتع استثمار القابضة بمزيج من القدرات والكفاءات المتميزة، وسنواصل من خلال هذا النجاح تقديم تجارب استثنائية وتعزيز حضورنا عالمياً".

تنتشر أعمال استثمار القابضة في 7 دول خارج قطر، حيث شهد قطاع الرعاية الصحية توسعاتٍ تشمل الجزائر من خلال المستشفى الجزائري القطري الألماني (تحت الإنشاء)، والعراق من خلال إدارة وتشغيل مستشفى الإمام الحسن المجتبى ومستشفى الناصرية التعليمي في محافظتي كربلاء وذي قار، وليبيا من خلال إدارة مركز مصراتة للقلب والشرايين والأوعية الدموية. كما تشمل مشروعات قطاع التطوير العقاري والوجهات السياحية في استثمار القابضة مشروع فندق وشقق ريكسوس بغداد في العراق، ومشروع منتجع روزوود في جزر المالديف، وهما قيد الإنشاء بمعدلات إنجاز متسارعة. بينما تنتشر عمليات قطاع الخدمات في كل من المملكة العربية السعودية، العراق، جزر المالديف، ليبيا، الأردن وكازاخستان. كما توسعت أعمال قطاع المقاولات التخصصية من خلال تنفيذ مشاريع كبرى في المملكة العربية السعودية مثل مطار البحر الأحمر، 5 فنادق بتصنيف 5 نجوم في جزيرة الشورى، نادي اليخوت في جزيرة سندالة، بالإضافة إلى مشاريع في جزر المالديف والعراق.

## أداء قياسى لسهم استثمار القابضة

أظهر سهم استثمار القابضة زخما صعوديا قوياً وثابتاً خلال النصف الأول من 2025، بارتفاع بلغ 77٪. يشير هذا إلى الانتقال من التراكم المستقر إلى الاتجاه التصاعدي الحاد، مدفوعاً بزيادة ثقة المستثمرين والنمو المتواصل في الأرباح والأنشطة التوسعية للشركة.

ويصب هذا الأداء الاستثنائي لسهم استثمار القابضة مدفوعاً بالسياسات الإدارية والتشغيلية الناجحة في صالح زيادة القيمة الاستثمارية للمستثمرين، وهو ما طالما تعهدت به الشركة في إعلاناتها السابقة ومع إطلاق مشاريعها المتنوعة ومبادراتها التوسعية.

انتھی۔



### Estithmar Holding Reports Record Half-Year Results for 2025

# Net profit nearly doubles to QAR 465 million, a 97% YoY increase Driven by international expansions

Saudi Arabia | Maldives | Iraq | Algeria | Libya | Jordan | Kazakhstan

**Doha, 30 July 2025** — Revealing an exceptional performance across all key financial metrics, Estithmar Holding Q.P.S.C. announced its financial results for the six-month period ended 30 June 2025, following board approval.

The company reported revenue of QAR 3.073 billion, an 87% year-on-year increase. Gross profit soared by 134% to QAR 1.054 billion, while EBITDA rose 97% to QAR 732 million compared to H1 2024. Net profit reached QAR 465 million, up 97% year-on-year, while earnings per share (EPS) doubled, reaching QAR 0.130.

While Estithmar Holding continues its upward trajectory in its financial and operational indicators across all its financial disclosures, this remarkable leap in results for H1 2025 is mainly attributed to increased revenue through its international expansions across its 4 sectors in Saudi Arabia, Iraq, Algeria, Libya, Maldives, Jordan, and Kazakhstan.

The company's enhanced operational performance also underpinned an EBITDA of QR 732 million, an increase of 97%, driven by disciplined financial and operational policies, which improved the profit margin.

"Our exceptional first-half performance demonstrates the strength of our strategy. By focusing on value creation, sector leadership and disciplined capital allocation, we have delivered greater operational efficiency, robust revenue growth and margin expansion" Juan Leon, Group CEO of Estithmar Holding commented, and added," Sustained and balanced growth across our four clusters remains central to our investment strategy. We continue to drive innovation and adopt advanced operational technologies. With a distinctive blend of capabilities and expertise, Estithmar Holding is well-placed to deliver exceptional stakeholder value and extend our footprint globally."

Currently, Estithmar Holding's operations span 7 countries in addition to Qatar. Healthcare sector has expanded to Algeria, developing the Algerian Qatari German Hospital, Iraq through operating and management of Al-Imam Al-Hassan Al-Mujtaba Hospital and Al-Nasiriyah Teaching Hospital in Karbala and Di-Qar governorates, and to Libya managing Misrata Heart and Vascular Center. The real estate development and tourism division features major projects such as Rixos Baghdad Hotel & Residences in Iraq and the Rosewood Resort in the Maldives, both



progressing at an accelerated pace. The services division has expanded its operations across Saudi Arabia, Iraq, Maldives, Libya, Jordan, and Kazakhstan, sustaining revenue growth through operational diversification and scale. Specialized contracting activities have also expanded in Saudi Arabia; awarded major projects such as Red Sea Airport, 5 hotels in Shura Island, Sindalah Yacht Club and others, besides projects in the Maldives, and Iraq.

#### **Record Share Performance**

Estithmar Holding's share showed robust and sustained upward momentum during H1 2025, climbing 77%. This indicates a transition from steady accumulation to a sharp upward trend, driven by increased investor confidence, ongoing profit growth, and the company's expansion activities.

The company's share performance reflects the sound management and operational policies focused on enhancing investor value. This aligns with the company's long-standing commitments expressed in previous statements, alongside the launch of diversified projects and expansion initiatives.

#### ENDS###